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Protokół Nr XX/2020 

z obrad sesji  

Rady Miejskiej w Zabłudowie VIII kadencji 

w dniu  13 lipca 2020 roku 

 

(w sali gimnastycznej Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Zabłudowie) 

Początek obrad - godz.10.00 

W sesji uczestniczą: 

Rada w składzie:  

1) Aleksiejczuk – Szotko Marta     radna 

2) Borowski Jan     radny 

3) Paweł Dobiecki      radny 

4) Charytoniuk – Michiej Grażyna    I wiceprzewodnicząca Rady 

5) Dobiecki Paweł      radny 

6) Drewnowski Dariusz Jacek    radny 

7) Giermaniuk Włodzimierz    radny 

8) Iwanowicz Agnieszka      radna 

9) Kalinowski Marcin      II wiceprzewodniczący Rady 

10) Kuna Antonina       przewodnicząca Rady 

11) Kuźmicz Zdzisław     radny 

12) Kużel Justyna      radna 

13) Michalczuk Andrzej      radny 

14) Murawska Edyta Bogusława    radna 

Radni nieobecni: 

1) Lewkowicz Janusz      radny 

Kierownictwo organu wykonawczego gminy, w osobach:  

 Burmistrz–      Adam Tomanek 

 Zastępca Burmistrza    Wiesław Dąbrowski, 

 Skarbnik Gminy     Jolanta Iwaniuk 

 Kierownik Miejskiego Ośrodka  

Pomocy Społecznej w Zabłudowie   Piotr Torbicz 

 Kierownik Referatu Gospodarki  

Komunalnej  Urzędu Miejskiego w Zabłudowie  Lech Krzymiński 

W sesji uczestniczą sołtysi: Wiesław Szestawicki – sołtys wsi Ostrówki, Andrzej Gierasimczuk  - 

sołtys wsi Zacisze. 

 

Listy obecności uczestników sesji - w załączeniu. 

 
Obradom przewodniczy Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Zabłudowie –Antonina Kuna. 
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Otwarcie sesji i przedstawienie proponowanego porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady dokonała otwarcia obrad cytując formułę: „Otwieram XI sesję Rady 

Miejskiej VIII kadencji”, po czym przywitała przybyłych na posiedzenie gości, a także 

burmistrza, skarbnika.  

Prowadząca obrady, na podstawie listy obecności stwierdziła, że ilość obecnych radnych na sali 

obrad zabezpiecza regulaminowe quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Po przyjęciu przez Radę zaproponowanych zmian, porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie .......................................................................................................................................... 2 

2. Informacja o działaniach Przewodniczącej Rady ....................................................................... 3 

3. Informacja Burmistrza Zabłudowa o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym, a zwłaszcza z wykonania uchwał Rady ......................................................... 3 

4. Sprawy różne .................................................................................................................................. 4 

5. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Zabłudów za 2019 rok oraz podjęcie uchwały w 

sprawie udzielenia Burmistrzowi Zabłudowa wotum zaufania ............................................... 6 

6. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Gminy Zabłudów za 2019r., sprawozdania  z 

wykonania budżetu Gminy Zabłudów za 2019 r. wraz z opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Białymstoku o sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta za 2019 r. . 7 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Zabłudów 

za 2019 rok oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Zabłudów za 2019 rok. ........ 7 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Zabłudowa. ............... 7 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zabłudów na 2020 rok.................... 8 

10. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym uczniom zamieszkałym na terenie Gminy Zabłudów ............................................. 8 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat jak 

również trybu ich pobierania. ....................................................................................................... 8 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Zabłudów na rok szkolny 2020/2021. ......................................................................................... 9 

13. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych 

w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz 

warunków i sposobu ich przyznawania. ...................................................................................... 9 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Białymstoku ............................................................................................. 10 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umów dzierżawy ............. 10 

16. Zamknięcie obrad ......................................................................................................................... 11 

 

Informacja o działaniach Przewodniczącej Rady 

W okresie międzysesyjnym Pani Antonina Kuna dyżurowała w  biurze, Rady, 

przygotowywała obrady obecnej sesji jak również uczestniczyła w posiedzeniach 

komisji. 

Przewodnicząca Rady brała także udział uroczystościach patriotycznych związanych z 

pamiętnymi i tragicznymi wydarzeniami, które miały miejsce na terenie Gminy 

Zabłudów. 

Informacja Burmistrza Zabłudowa o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym, a zwłaszcza z wykonania uchwał Rady  

Burmistrz przedstawiła wykaz zarządzeń podjętych w omawianym okresie . 

Zamówienia publiczne 

W okresie międzysesyjnym były prowadzone następujące postępowania przetargowe:  

 Przetarg na bieżące utrzymanie dróg. Przetarg został unieważniony w zakresie 

zadania nr 6, ponieważ jeden z oferentów złożył odwołanie do Krajowej Izby 

Odwoławczej; 

 Przetarg na rewitalizację Parku Zamkowego w Zabłudowie – II postępowanie, gdyż 

pierwszy przetarg został unieważniony; 

 Przetarg na rozbudowę systemu wodno – kanalizacyjnego; 

 Przetarg na udzielenie kredytu długoterminowego;  

 Przetarg na pełnienie funkcji inspektorów nadzoru;  

 Przetarg na dostawę średniego wozu strażackiego. 

Wyjazdy, spotkania, uroczystości 

Burmistrz, podobnie jak Przewodnicząca Rady brał udział w uroczystościach 

patriotycznych w Pawłach, Folwarkach Małych, i Zaciszu.  

Ponadto Pan Adam Tomanek uczestniczył w n/w spotkaniach:  

 22 czerwca 2020r miało miejsce spotkanie  w siedzibie Państwowej Straży Pożarnej 

w Białymstoku, na którym Burmistrz odebrał promesę  na zakup wozy strażackiego;  

 26 czerwca Burmistrz uczestniczył w przyjęciu grupy roboczej z Litwy w ramach 

realizowanego projektu trans granicznego; 
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 1 lipca 2020r miało miejsce wręczenie czeków  na dofinansowanie remontu dróg 

dojazdowych do pół. W ramach uzyskanego dofinansowania zostanie wykonany 

remont drogi Halickie – Solniczki. Wartość dofinansowania to 50  000 zł. 

 2 lipca 2020r Burmistrz odebrał z rąk Premiera Mateusza Morawieckiego  bon 

inwestycyjny o wartości 2 571 000 zł; 

Dyskusja 

Radny Andrzej Michalczuk podziękował Burmistrzowi za starania zmierzające do 

naprawy drogi Halickie – Solniczki. 

Radny Jan Borowski zwrócił się z pytanie o to, czy na drodze halickie – Solniczki pas 

drogowy był poszerzany i otrzymał przeczącą odpowiedź z ust Pana Lecha 

Krzymińskiego. 

Sprawy różne 

Radny Andrzej Michalczuk zabrał głos w sprawie złożonego przez siebie wniosku  o 

przeprowadzenie audytu zewnętrznego w Urzędzie Miejskim w Zabłudowie. Stwierdził, 

iż w związku z opinia radcy prawnego  zagadnienie to nie zostało wprowadzone pod 

obrady sesji. 

Przewodnicząca Rady poinformowała swego przedmówce, że w tej sprawie szerzej 

wypowie się Pani Mecenas, gdy przybędzie na obrady sesji.  

Radna Edyta Murawska przekazała prośbę mieszkańców ul. Zamiejskiej w Zabłudowie o 

zadbanie o pas drogowy na tej ulicy. 

Radny Jan Borowski prosił o poprawę nawierzchni dróg w jego okręgu, gdyż te po 

równaniu nadal mają ubytki. Apelował także o wykoszenie poboczy dróg i 

wykarczowanie przydrożnych rowów. 

Radny Zdzisław Kuźmicz zwrócił się z prośba  o dopilnowanie by znaki kierunkowe były 

wykonane w wyższym standardzie i się nie wyginały. 

Pan Lech Krzymiński w odpowiedzi na wystąpienie radnego Jana Borowskiego 

poinformował, że droga Krynickie – Żuki jest w dobrym stanie. Droga ta był wizytowana 

osobiście przez Pana Kierownika oraz drogowca.  Wyjaśnił ponadto, iż pobocza dróg 

będą koszone tam, gdzie jest płaski teren. Natomiast gałęzie i rowy będą mogły być 

wycięte dopiero po wyłonieniu wykonawcy w drodze przetargu.  

Radna Marta Aleksiejczuk - Szotko poinformowała, że przed wsią Sieśki należy nawieźć 

i wyrównać odcinek drogi o długości około 0,5 km. Wyraziła przekonanie, że świetlica w 

Gnieciukach podobnie jak wiele innych świetlic w Gminie Zabłudów doczeka wsparcia 

ze strony władz gminy w zakresie remontu. 

Radny Paweł Dobiecki zadał pytanie w sprawie zjazdów z remontowanej drogi 

powiatowej Protasy – Rafałówka. Wskazał na usterki na zjazdach do wsi Borowiki i 

Płoskie. Pytał ponadto o to, czy droga Halickie – Białostoczek została zgłoszona do 

Funduszu Dróg Samorządowych (FDS)? 
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Odpowiadając na powyższe pytania Burmistrz wyjaśnił, że usterki na zjazdach zostały 

już zgłoszone wykonawcy. Odnośnie zgłoszenia drogi Halickie -- Białostoczek do FDS 

Pan Adma Tomanek poinformował, że został ogłoszony kolejny konkurs w ramach FDS. 

Wnioski można składać do 10 sierpnia 2020r. Gmina  Zabłudów złoży wnioski na kilka 

dróg. 

Radca prawny Ewa Stachowicz omówiła wydana przez siebie opinie prawną w sprawie 

wniosku Radnego Andrzeja Michalczuka o przeprowadzenie audytu zewnętrznego w 

Urzędzie Miejskim w Zabłudowie w zakresie funkcjonowania Referatu Gospodarki 

Komunalnej w zakresie wydatkowania środków  na bieżące utrzymania dróg (opinia 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

Radny Andrzej Michalczuk w swoim wystąpieniu podkreślił potrzebę kontroli 

zagadnienia związanego z bieżącym utrzymaniem dróg. Poinformował, że będzie o tym 

rozmawiał z Przewodnicząca rady oraz Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej.  

Radny Jan Borowski zabrał głos w sprawie trwającej od 2018 roku naprawy drogi 

Krynickie – Nowosady. Remont był prowadzony w ramach funduszu sołeckiego i został 

wstrzymany w 2019 roku. Radny stwierdził, że droga jest zbyt wąska i należy ją 

poszerzyć. 

W nawiązaniu do powyższej wypowiedzi Pan Lech Krzymiński poinformował, że droga 

Krynickie – Nowosady ma szerokość od 3 do 6 m. Wykonując remont nie można było 

przekroczyć wyznaczonego pasa, gdyż to wiązałoby się  postępowaniem o wykup 

gruntów i koniecznością sporządzenia dokumentacji projektowej. W celu zakończenia 

obecnego remontu należałoby odtworzyć 3 przepusty i dowieźć kruszywa.  

Radca prawny wyjaśniła, że poszerzenie drogi wiąże się z wystąpieniem Gminy o 

pozwolenie na budowę lub zgłoszeniem robót budowlanych, a co za tym idz ie 

wydatkami inwestycyjnymi. Pani Ewa Stachowicz wypowiedziała się także w temacie 

bonu inwestycyjnego. Poinformowała, że nie może on Stanowic wkładu własnego gminy 

w zadaniu współfinansowanym z FDS. Nadmieniła, iż pojawiają się inicjatywy mające na 

celu spowodowanie by środki z bonu mogły Stanowic wkład własny jednostki. Pani 

Mecenas nawiązała także do zlecania zadań zewnętrznym wykonawcom w świetle 

ustawy o zamówieniach publicznych. Poinformowała mianowicie, iż przy wydatkach o 

wartości szacunkowej do 30 000 euro można wyłonić wykonawców w drodze 

wewnętrznej procedury określonej w zarządzeniu Burmistrza. Jeżeli sumaryczna 

wartość określonego rodzaju zadań przekracza  tę kwotę, to należy ogłosić przetarg na 

realizację tych zadań. Odnośnie trwającej procedury odwoławczej, w związku z 

przetargiem na   bieżące utrzymanie dróg wyjaśniła, iż procedura ta może potrwać 

nawet kilka miesięcy. 

Radna Grażyna Charytoniuk – Michiej zapytała, czy Gmina ma jakiś plan remontów 

dróg? Nadmieniła, iż w na niektóre drogi od kilku lat są gotowe dokumentacje, a ich 

realizacja jest odwlekana. 

Radny Włodzimierz Giermaniuk  zadał pytanie o to, czy prowadzone są czynności 

związane z remontem dachu na hali sportowej w Zabłudowie?  
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Pan Lech Krzymiński poinformował, że zlecone zostały prace kosztorysowe.  

Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Zabłudów za 2019 rok oraz 
podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Zabłudowa 
wotum zaufania 

Kontynuując obrady, Rada przystąpiła do rozpatrzenia Raportu o Stanie Gminy 

Zabłudów za rok 2019. 

Raport o  stanie  Gminy przedstawił burmistrz Adam Tomanek.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż rozpatrywany dokument został opublikowany 

w dniu 24 czerwca 2020r w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego  

w Zabłudowie. Nadmieniła, że zgodnie z art. 28 aa ust. 6, 7 i 8  ustawy o samorządzie 

gminnym  udział w debacie mogą także wziąć mieszkańcy gminy Zabłudów. 

Mieszkaniec, który zechciałby zabrać głos powinien złożyć zgłoszenie poparte 

podpisami  co najmniej 20- osób. Do dnia dzisiejszej sesji zgłoszenie takie do biura Rady 

nie wpłynęło.  

Prosząc radnych o zabieranie głosu Pani Antonina Kuna otworzyła debatę nad raportem 

o stanie Gminy Zabłudów  za 2019 rok.  

W debacie głos zabrał radny Dariusz Drewnowski. Radny wyraził swój sprzeciw wobec 

prezentowanego przez burmistrza stanowiska w sprawie wydatków na edukację 

widzianego, jako dodatkowe obciążenie dla gmin. Radny stwierdził, że edukacja jest 

zadaniem własnym gminy, a subwencja z budżetu Państwa jest wsparciem finansowym 

tego zadania. Nadmienił także, że wzrost wynagrodzeń nauczycieli liczony jest od 

stawek minimalnych. Więcej może płacić bogatszy pracodawca  

W odpowiedzi na powyższe stwierdzenie Skarbnik Gminy wyjaśniła, iż wynagrodzenia 

wśród nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Zabłudów 

przekraczają znacząco wysokość średnich wynagrodzeń, o których mowa w Karcie 

nauczyciela. 

Burmistrz zgodził się z wypowiedzią Radnego Dariusza Drewnowskiego. Stwierdził 

jednak, że wolałby żeby subwencja zabezpieczała wydatki na wynagrodzenia  

nauczycieli.  

Radny Dariusz Drewnowski zauważył, że wysokie wynagrodzenia nauczycieli w Gminie 

Zabłudów wynikają m.in. z faktu, iż nauczyciele pracują po półtora etatu.  
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W związku z zakończeniem dyskusji Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie udzielenia votum zaufania burmistrzowi Zabłudowa  za rok 

2019. 

Rada uchwałę Nr XX/138/2020 podjęła w wyniku głosowania głosów 10 „za”, 2 głos 

„wstrzymujące”.  

Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Gminy Zabłudów za 
2019r., sprawozdania  z wykonania budżetu Gminy Zabłudów za 
2019 r. wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Białymstoku o sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta za 2019 
r. 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Gminy Zabłudów za 2019 rok oraz sprawozdania z 
wykonania budżetu Gminy Zabłudów za 2019 rok. 

W kolejnych punkcie obrad Rada rozpatrzyła sprawozdanie finansowe, sprawozdanie  z 

wykonania budżetu Gminy Zabłudów za 2019 rok oraz informację o stanie mienia 

komunalnego.  W celu przedstawienia sprawozdań i informacji  przewodnicząca 

udzieliła głosu Burmistrzowi Zabłudowa. 

Radni zapoznali się z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza Zabłudowa 

sprawozdaniu  z wykonania budżetu gminy  za 2019 rok. 

Prowadząca obrady otworzyła dyskusję, w której radni nie wyrazili woli zabrania głosu.  

Pani Antonina Kuna poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Rada uchwałę Nr XX/139/2019 podjęła w wyniku głosowania  głosów 12 „za”.  Uchwała 

stanowi załączniki do niniejszego protokołu. 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Zabłudowa. 

Kontynuując, Rada podjęła uchwałę w sprawie udzielenia Burmistrzowi Zabłudowa  

absolutorium. Z wnioskiem o udzielenie burmistrzowi absolutorium  z tytułu wykonania 

budżetu za 2019 rok wystąpiła do Rady Komisja Rewizyjna. Przewodnicząca Komisji 

przedstawiła wniosek na sesji.  

Pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej wydaną do wniosku Komisji 

Rewizyjnej oraz opinię Komisji Rewizyjnej radni otrzymali wraz z materiałami na sesję.  
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W związku z brakiem dyskusji Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę w 

sprawie udzielenia burmistrzowi absolutorium. 

Uchwała nr XX/140/2020 została podjęta w wyniku głosowania 11 głosów „za”, 1 głos 

„wstrzymujący”.  

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zabłudów 
na 2020 rok. 

Skarbnik Gminy – Jolanta Iwaniuk przedstawiła projekt uchwały dotyczący zmian w 

budżecie gminy Zabłudów na 2020 rok (Druk Nr 42/2020). 

Pozytywną opinię do projektu uchwały wydała Komisja Budżetu, Spraw lokalnych i 

Praworządności.  

Głos w dyskusji zabrał radny Paweł Dobiecki prosząc o wcześniejsze dostarczanie zmian 

w projekcie tak istotnej uchwały jak uchwała budżetowa. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały zgodny  

z drukiem nr 42/2020.  

Rada uchwałę Nr XX/141/2020 podjęła w wyniku głosowania  głosów 12 „za”. 

Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy 
materialnej o charakterze socjalnym uczniom zamieszkałym na 
terenie Gminy Zabłudów 

Projekt uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym uczniom zamieszkałym na terenie Gminy Zabłudów  przedstawił Kierownik 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zabłudowie  – Piotr Torbicz. 

Pozytywną opinię do projektu uchwały wydała Komisja Kultury i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały zgodny  

z drukiem nr 41/2020.  

Rada uchwałę Nr XX/142/2020 podjęła w wyniku głosowania  głosów 12 „za”. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej 
określenia warunków przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 
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całkowitego zwolnienia od opłat jak również trybu ich 
pobierania. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat jak również 

trybu ich pobierania; przedstawił Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Zabłudowie  – Piotr Torbicz. 

Pozytywną opinię do projektu uchwały wydała Komisja Kultury i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały zgodny  

z drukiem nr 39/2020.  

Rada uchwałę Nr XX/143/2020 podjęła w wyniku głosowania 11 głosów „za”. 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki 
paliwa w Gminie Zabłudów na rok szkolny 2020/2021. 

Projekt w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Zabłudów na rok 

szkolny 2020/2021 omówił Pan Lech Krzymiński. 

Pozytywną opinię do projektu uchwały wydała Komisja Kultury i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały zgodny  

z drukiem nr 38/2020.  

Rada uchwałę Nr XX/144/2020 podjęła w wyniku głosowania 11 głosów „za”. 

Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie określenia rodzajów 
świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 
nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków 
i sposobu ich przyznawania. 

Założenia projektu uchwały w sprawie w sprawie określenia rodzajów świadczeń 

przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki 

zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich przyznawania omówiła inspektor Joanna Jakoniuk. 

Pozytywną opinię do projektu uchwały wydała Komisja Kultury i Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały zgodny  

z drukiem nr 37/2020.  
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Rada uchwałę Nr XX/145/2020 podjęła w wyniku głosowania 11 głosów „za”. 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku. 

Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  

w Białymstoku omówił Pan Lech Krzymiński. Pan kierownik poinformował, że do Urzędu 

Miejskiego w Zabłudowie wpłynęła skarga Prokuratury Rejonowej w Białymstoku na uchwałę 

nr IV/23/2019 Rady Miejskiej w Zabłudowie z dnia 16 stycznia 2019 roku w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki tej opłaty i 

ustalenia stawki za pojemnik. Uchwale tej zarzucono naruszenie prawa, tj. art. 6j ust 3b 

ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (t.j. Dz. U. z 

2019 r. poz. 2010 z późn. zm.) polegającej na wyliczeniu wysokości ryczałtowej stawki opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi od nieruchomości wykorzystywanej na cele 

rekreacyjno-wypoczynkowe w oparciu o nieznane ustawie kryterium – pojemności 

pojemnika na odpady, oraz  naruszenie w/w art. polegającego na ustaleniu wysokości 

zryczałtowanych, rocznych stawek opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

odmiennie w przypadku domków letniskowych i odmiennie w przypadku innych 

nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. Uchwała nie 

obowiązuje już na terenie Gminy Zabłudów, gdyż została uchylona uchwałą nr XV/115/2020 

Rady Miejskiej w Zabłudowie z dnia 5 marca 2020r w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki tej opłaty i ustalenia stawki 

za pojemnik. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały zgodny  

z drukiem nr 40/2020.  

Rada uchwałę Nr XX/146/2020 podjęła w wyniku głosowania 11 głosów „za”. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 
umów dzierżawy 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umów dzierżawy omówił 

Pan Wiesław Dąbrowski. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały zgodny  

z drukiem nr 34/2020.  

Rada uchwałę Nr XX/147/2020 podjęła w wyniku głosowania 11 głosów „za”. 
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Zamknięcie obrad 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Antonina Kuna zamknęła obrady 

wypowiadając formułę: „Zamykam XX sesję Rady Miejskiej w Zabłudowie”.   

Podjęte na sesji uchwały, imienne wykazy głosowań jawnych oraz nagranie z zapisem wizji i 

dźwięku stanowią integralną cześć niniejszego protokołu . 

Przewodnicząca Rady 

Antonina Kuna 

Protokolant  

Joanna Jakoniuk  

 


